

Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

5D4N DANANG - HUE - BANA HILLS - HOI AN -MY SON - COCONUT VILLAGE

5天4晚岘港 - 顺华 - 巴拿山 - 会安 - 美山 - 迦南岛椰子村







DAY 1: ARRIVAL DA NANG - HUE (D)

Upon arrival at Da Nang International airport, our guide and driver will meet and transfer by bus over the most spectacular Hai Van Pass to Hue, the Vietnam's former Imperial Capital. En route, pass of Ocean Clouds and the scenic *Fishing Village Of Lang Co*, enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea and mountain. On arrival in Hue, visit *Incense Making Village*, enjoy *Vietnam Royal Style* dinner. Overnight in Hue.

第一天: 岘港 - 顺华 (晚餐)

到达岘港国际机场后,由专业导游迎接,乘车经过秀丽的海云关隘前往顺华古都,沿途经过到**陵古钓鱼村**,在此游客可以观赏雄伟,美丽的云,海,山全景。到达顺华,参观**顺化沉香村**,晚餐享用越南的皇帝餐入住顺化酒店休息。

DAY 2: HUE CITY TOUR - DANANG (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to visit *Thien Mu Pagoda* then proceed to visit the *Imperial Citadel* - built on 1804 and recognized by UNESCO as World's Culture Heritage. Continues to visit *Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, Forbidden Purble City, Khai Dinh Royal Tomb.* Lunch will be served at local restaurant. In the afternoon, transfer back to Danang, visit *The Pink Church*, drive around the *Son Tra Peninsula* to admire the beauty of the whole city, visit *Linh Ung Pagoda, My Khe Beach.* Dinner & overnight at hotel in Danang.

第二天: 顺华 - 岘港 (早/午/晚餐)

早餐后,前往参观越南出名的**天母寺**,继续参观建于 1804 年的**皇家宫殿**,这里游客可以欣赏特色的建筑如:**旗帜塔,午门,九功臣像,太和殿,紫禁城,九鼎**等,继续参观**启定皇帝陵墓**。午餐於当地餐厅,下午返回岘港,参观**粉红教堂,**参观**山茶半岛**,观光岘港全城市的美丽风景,参观**灵应寺庙,美溪海滩**,晚餐於岘港当地餐厅。

DAY 3: DANANG - BANA HILLS (B/L/D)

After breakfast, transfer to **Bana Hills.** You have a chance to ride on a modern system of cable cars helps you get a bird's-eye view, very miraculous and attractive. You will visit **French Village**, as well as the suspension bridge, **Nui Chua & the Mountain Peak** (at the height of 1,487m). Continue to visit **Vong Nguyet Villa**, **Sakyamuni Buddha's Monument**, continue to visit **Golden Bridge**, enjoy stunning panoramic views of majestic scenery from above. After lunch, go down to Danang by cable car, shopping at **Han Market**, visit **Dragon Bridge**, **Han River Bridge**, **Love Bridge**. Dinner at local restaurant & overnight in Danang.

第三天: 岘港 - 巴拿山 (早/午/晚餐)

早餐后,前往**巴拿山**,乘坐电缆车,参观**法国村,峰山与山顶**(在距离1487米高),继续参观**望月别墅,釋迦牟尼佛的紀念碑**,特别是**佛手桥,**从上面欣赏壮丽景色的壮丽全景。午餐后,乘坐电缆车返回岘港,街**韩市场**购物,参观**龙桥,韩江桥,情人桥,**晚餐於住宿岘港。

DAY 4: DANANG - HOI AN - MY SON - CAM THANH COCONUT VILLAGE (B/L/D)

After breakfast, Transfer to visit *My Son World Cultural Heritage Site* where was formerly the centre of the Cham Kingdom. There are more than 70 constructions made of bricks and stone built between 7th & 13th century in accordance with different architecture styles. After that, transfer to boarding the boat and travelling to *Cam Thanh Water Coconut Village*. While the boat cruises along the river, observing beautiful Hoi An rural lives with water coconut forest in the background. After that, transfer from the main boat to the bamboo basket boat and slowly rowing to the village and enjoy interesting show. Having an opportunity to learn how to row this unique bamboo basket boat and making an art out of coconut leaves. In the afternoon, proceed to *Hoi An Ancient Town*, you will discover the charming of Hoi An ancient town by walking to visit a traditional *Chinese Communal House, Hoi Kien Temple*, ancient *Tan Ky Merchants' Houses*, the 400-year-old *Japanese Covered Bridge* & spending time in *Colorful Hoi An Local Market*, Free time for shopping at Hoi An Ancient Town. Dinner and overnight in Hoi An.



Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

第四天: 岘港 - 会安 - 美山 - 迦南岛椰子村 (早/午/晚餐)

早餐后,前往广南省的世界文化遗产越南小吴哥窟之称的**美山圣地**。在此,游客会观赏到 1000 年前建成的**古寺,古塔**。之后前往**迦南岛椰子村**,在河上乘小船观光会安当地生活,欣赏水椰子林的美景。之后转到**竹篮船**游览及欣赏一场有趣的表演。下午前往会安古镇,游客漫步欣赏会安古城留下来的世界文化遗产如:**福建会馆,新奇传统住宅**,400 年历史的**日本桥**,自由在**会安古街与本地市场**购物。晚餐及住宿会安。

DAY 5: HOI AN - DA NANG DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel. Free time until transfer to the airport for flight back home.

第五天: 会安 - 岘港 (早餐)

早餐后,自由活动至送往机场启程回国,结束5天愉快的旅程。

SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT

Ground Package (Twin / Triple Sharing) - Per Person (RM) Valid from 01 Jan - 30 Sep 2024							
Hotel Category (Listed or Similar) All the hotel are new, best location & good comment HUE DANANG HOLAN			2+0 Person	3-4 Persons	5-6 Persons	7-9 Persons	Single Supp
Local 4* Moonlight Mondial	Local 4* Sunny Ocean Dong Duong Hotel & Suite Hadana Boutique	Luxury 4* Silkian Rosemary La Charm Hoi	RM 3,878	RM 3,328	RM 2,728	RM 2,448	RM 665
Luxury 4* Thanh Lich Royal Boutique Romance	Luxury 4* Avatar Serene Beach Grandvrio	An Shining Riverside Hoi An	RM 4,028	RM 3,478	RM 2,878	RM 2,598	RM 895
Luxury 5* Senna Hue Indochina	Local 5* Peninsula Hotel Risemount Premier Golden Bay	Luxury 5* La Siesta Silk Sense	RM 4,778	RM 4,228	RM 3,628	RM 3,348	RM 1,630
Palace	International 5* Novotel Premier Grand Mercure	Bellerive Hoi An	RM 5,028	RM 4,478	RM 3,878	RM 3,598	RM 1,930

OPTIONAL TOURS:

- Vietnam Traditional Massage including tip 90 minutes: USD 25/pax
- 2. Han River Night Cruise for sightseeing including 1 pax 1 drink: USD 15/pax
- 3. Vietnam Trishaw in Hue City including tip: USD 10/pax

Tours request without options will be surcharged RM 50 per person for whole intinerary

SHOPPING INFO:

No Shopping



Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

PRICE INCLUDES

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Transportation by private air-conditioner
- Accommodation as hotel in the list or similar based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Daily ABF and meals (Vietnamese food & Chinese food) as mentioned in the program.
- 01 bottle (500 ml) of drinking water for each pax per day.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Cable car visit Bana Hill
- Basket boat to visit Cam Thanh Village
- Compulsory Tip for local guide and driver.

PRICE EXCLUDES

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry, etc.
- Personal travel insurance
- Surcharge with other languages guide
- Peak Season or holidays: 10% total of total fare surcharge in Peak Season or holidays except CNY 15% SURCHARGE:
 - Chinese New Year (From 08 Feb to 15 Feb 2024)
 - o Saigon Liberation Day & International Worker's Day (27Apr-3May),
 - Fireworks Festival (TBA)
 - o Vietnamese National Day (September 1-3),
 - o Christmas (24-26 Dec) & New Year 31 Dec

CHILD POLICY

- Infant below 2 years old sharing same room with parents is free of charge.
- Child below 12 yrs old sharing same room with 1 ADL is charged for 90%.
- Child below 12 yrs old with extra bed and sharing same room with parents is charged for 65%.
- Child below 12 yrs old No extra bed & sharing same room with parents is charged for 55%